



7天台灣豪華觀光列車-環島之星新體驗

Tour Code: 7TFE-1 (逢星期三, 六出發)

◎ 全球最大英文旅游书出版公司 FODOR'S, 选为全球 14 个非去不可的旅游景点~平溪天灯祈福

◎ 体验搭乘商务火车 "环岛之星"

◎ 闻名全球的太鲁阁国家公园

◎ 日月潭环潭风景区

◎ 台南安平老街

◎ 入住温泉酒店, 体验泡温泉

◎ 尽享小吃美食~ 逢甲夜市、饒河夜市

第一天 桃园机场-接机-酒店 (-)

抵达桃园机场后, 由专人接机, 前往酒店 Check in 后自由活动。

住宿: 桃园-享樂文苑飯店或同級 4*

第二天 台北-台中 (早/X/X)

早餐后前往**深坑豆腐老街**。深坑老街中, 有许多富有历史的建筑, 及有不同的豆腐美食小吃, 令许多游客闻名前来。接着前往**(平溪)菁桐老街-铁道**, 自费体验放天灯祈福。随后前往**六福村主题游乐园**, 六福村是台湾北部大型综合游乐园区。园以主题式游乐规划, 多样游乐设施仿佛进入一个古中亚阿拉神话世界。您除了可以乘搭游园专车导览猛兽动物区, 亦可选择乘坐古老式蒸汽火车在半空中绕着观看温驯动物区。晚上前往台湾最大之**逢甲夜市**商圈, 品尝著名美味小吃、欢享购物乐趣。

住宿: 台中-香富/ 伊麗莎白飯店或同級 4*

第三天 台中-南投-台南 (早/午/晚)

今天前往南投观赏环绕**日月潭**的美丽风光, 向**山眺望平台**, 一览日月潭风景。随后前往日月潭山腰上的**文武庙**参观。续前往参观**山地特产中心**。接着参观**台南安平老街**, 安平老街又有『台湾第一街』之稱, 街道两旁聚集了许多特色店家, 柑仔店、古早味童玩小吃店還有百年的蜜餞店鹹酸甜。今晚晚餐於台南最高国际五星香格里拉大饭店内-**38 楼景观餐厅**享用**烤鸭套餐**。

住宿: 台南-远东国际香格里拉飯店或同級 5*

第四天 台南-屏东-台东 (早/午/晚)

早餐后, 前往參觀**屏東薰之园香草休闲农场**及途徑參觀**季节果园 (自费体验採果)**。再驱车前往台东, 途徑南迴公路。今晚入住台东**温泉渡假饭店**, 悠闲享受泡汤乐趣。

住宿: 台东-鹿鸣温泉酒店或同級 5*

第五天 台东-花莲-宜兰 (早/午/X)

今天前往花莲, 途徑**花东纵谷**。抵达名闻遐迩的**太鲁阁国家公园**, 属于峡谷型国家公园, 以峡谷景观闻名, 以及**长春祠**等美不胜收的峡谷景观。然后前往参观**灵芝茶艺馆**。今天推荐**搭乘商务列车"环岛之星"**前往礁溪。抵达宜兰后前往游览**礁溪大街**, 自费品尝当地出名传统美味。

住宿: 宜兰-和風嘉一馆飯店或同級

第六天 宜兰-台北 (早/X/X)

早餐后, 前往台北途徑全世界排名第五名的**雪山隧道**。抵达台北后, 前往参观台北最大伴手礼制作工厂-**凤梨酥梦工厂**, 继前往**天祿艺术中心**去一探中国风水的奥秘。接着前往时下年轻人最爱的**西门町商圈**, 这里拥有的各式衣饰及手饰品均为时下最流行的款式。接下前往**美妆免税店**。晚上前往传统小吃美食云集的**饒河夜市**。

住宿: 台北-洛基松江飯店或同級 4*

第七天 台北-送机前往桃园机场 (早餐)

若时间允许, 您可自由活动至集合时间, 带着美丽的回忆前往机场飞返家园。



白天也可以放天燈哦! 體會不同的感受!



特色風味餐: 阿美風味餐、湖景餐厅台式料理、创意香草美食料理、38 楼烤鸭套餐

購物站: 原住民山產中心、天祿藝術中心、靈芝茶藝館、珍珠展示館

** 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准, 酒店如有异动/遇满房将以同等级替代 **

** 上述行程景点以中文行程为主, 英语为辅助旅客了解行程内容。如有错误, 请多见谅。 **



7Days New Experiences In Taiwan- Formosa Express

Tour Code: 7TFE-1 (Dept Every Wednesday, Saturday)

©"Fodor's Travel" the world's largest English travel book publishers been named the world 14 must-see tourist attractions - Pingsi Sky lantern releasing

©Special arrange experience a Business class train "Formosa Express"

©Taroko National Park

©Anping Old Street

©Sun-moon Lake

©5* Hot Spring Hotel

©Delicious local snacks ~ Fengjia Night Market, Raohe Night Market

Day 1 Taoyuan Airport - Hotel (-)

Your vacation is about to begin with a pleasant flight to Taoyuan Airport. Tonight, we stay at the Capital city of Taiwan. Hotel: Taoyuan- Hedo Hotel hotel or similar 4*

Day 2 Taipei - Taichung (B/X/X)

Proceed to **Shenkeng Old Street**, the historic buildings or food snacks, are thoroughly demonstrated the early flavor of Taiwan's traditional characteristics, but also because of this, always attracting a lot of far Visitors from abroad to this visit. Follow to **Pingxi-Jinton old street**, at here you may have sky lanterns release at your own expense. Next visit to **Leo Foo Village Theme Park** - One of Taiwan's top theme parks. The park has four theme areas : Wild West, Arabian Kingdom, South Pacific and Safari Park. The latter is Taiwan's only open wildlife zoo, with nearly one thousand animals, including white tigers. In the evening, we will arrive the largest night market in Taichung City "**Fengjia Night Market**".

Hotel: Taichung- Golden Pacific / Elizabeth hotel hotel or similar

Day 3 Taichung - Tainan (B/L/D)

This morning, transfer to Nantou **Sun-moon Lake**, which is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name Sun Moon Lake. Next visit **Wen Wu Temple** and **Aboriginal Local Product center**. Next, visit **Anping Old Street**, the oldest streets in Taiwan thus also known as "Taiwan's First Street". The streets are lined with many special shops such as grocery stores, traditional toy stores, snack bars and many other Tainan local snacks. Tonight Dinner at Tainan International **5Star Shangri-La Hotel 38F Scenic View Restaurant**. Hotel: Tainan- Shangri-La's Far Eastern Plaza Hotel or similar 5*

Day 4 Tainan - Pingtung - Taitung (B/L/D)

Transfer to the **Pingtung** visit **Natural Garden restaurant** after go to **Season Fruit Orchard** (experience picking fruit at your own expense). Then proceed to **Taitung** via through south link highway. Tonight check in **5* Hot Spring Hotel**. Hotel: Taitung- Luminous Hot Spring Resort hotel or similar 5*

Day 5 Taitung - Hualien - Yilan (B/L/X)

This morning take an impressive tour of **Taroko National Park** and **Changchun Temple**. After to visit Hualien **Linzhi Tea House**. After that we will special arrange ride a **Business class train** to Yilan. Arrival Yilan next to visit **Jiaoxi Street**. Then Check in Yilan Minsu. Hotel: Yilan- Breeze Chiayi hotel or similar

Day 6 Yilan - Taipei (B/X/X)

After breakfast, Yilan transfer to Taipei through the **Tunnel of Snow Mountain** . Arrival Taipei to visit **Pineapple Factory** and visit **Tienlu Gallery** understanding the Feng Shui culture of Taiwan. Let arrives at **Ximending** Shopping area, you can check out Taiwan's latest fashion and delicious local snacks. Next visit to **Duty Free Cosmetic Shop**. Lastly, arrives at **Raohe Night Market** for shopping and food hunt. Hotel: Taipei- Green World hotel Songjiang or similar 4*

Day 7 Taipei-TaoyuanAirport (B)

Morning, if time permits, you can do your last minute shopping before you transfer to the airport.



白天也可以放天燈哦! 體會不同的感受!



Shopping Stop : Aboriginal Local Product center 、 Tienlu Gallery 、 Linzhi Tea House 、 Duty Free Cosmetic Shop

The above itinerary is for refence only and is subject to any necessary changes in accordance to local conditions. The principles itinerary and sceneries spot we'll visit to, are in Chinese introductions.